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Møtereferat.  

Møte 02-2017.  

 

Møte avholdt i Oslo, Lysaker tirsdag 23.05.2017 kl. 10:00 
Tilstede: Berner Midthjell-Gunn M. Solberg-Olav Lien-Haldor Tryggestad- Ola Gumdal. 

I tillegg møtte avtroppende kasserer Tore Foss. 

Adm.dir. Kurt Opseth og HR-direktør Per Arne Berge var invitert til møtet og var innom oss 

til forskjellige tider i løpet av dagen. 

 

Referat sendes: Møtedeltakerne, medlemmer i Mesta PF, adm.dir.Kurt Opseth og          

Hr.dir. Per Arne Berge.  

 

NB!  Møtereferatet vil bli utsendt pr. e-post til medlemmer med kjent e-postadresse. 

Dere som får referatet pr. brevpost har vi ikke kjent e-postadresse på. 

Ber om dere som har tilgang til e-post, sender adressen til meg på olagumd@online.no 

eller pr. sms 91130095. 

Dette for å spare porto. 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Sak 1: Referat fra møte 01/ 2017.   

 

Vedtak: Referatet godkjent 

           

Sak 2: Forslag/planer til/for medlemstur 2017. 

 

Vedtak: Mesta pensjonistforening vil i samarbeid med Aller travel arrangere tur for våre 

medlemmer til Riga den 04.09.2017 (5dg) Direktefly fra Trondheim og Oslo. 

Informasjon om påmelding o.l. blir sent ut til vår medlemmer pr. e-post/brev fra Aller travel. 

               

Sak 3: Henvendelse til MESTA om forespørsel om å få økt tilskuddet pr. medlem til 

pensjonistforeningen. 

 

Vedtak: Bl.a. på grunn av økning i kontingenten til Pensjonistforbundet for kollektivt 

innmeldt lag/foreninger, vil vi be ledelsen i Mesta om å øke tilskuddet som i dag er kr. 150,- 

pr. medlem. 
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Sak 4: Verving. 

 

Vedtak: Vi ønsker at mange flere av Mesta’s pensjonister melder seg inn i foreningen. 

Et av tiltakene vi nå gjør er å sende ut vår Pensjonistbrosjyre til ansatte som gikk over i 

pensjonistenes rekker i 2015/16. 

Haldor lager et følgeskriv som sendes med brosjyren. 

 

Sak 5. Brønnøysundregistret m.m. 

 

Vedtak: Gunn sørger for oppretting av våre opplysninger i Brønnøysundregistret,               

Ola oversender underskrevet årsmøteprotokoll til Gunn. 

 

Sak 6. Orientering fra kasserer. 

 Overgang fra avtroppende kasserer Tore Foss til nyvalgte Gunn M. Solberg 

 

Vedtak: Kassereransvaret overføres fra avtroppende kasserer til ny kasserer fr 01.07.2017 

Ny bankforbindelse blir etablert og nytt kontonummer opprettes. 

 

Sak 7. Fra Pensjonistforbundet. 

 

Vedtak: Vår leder, Berner Midthjell overtar vår varamannsplass til sentralstyret i 

Pensjonistforbundet. 

Olav Lien sender rapport til Pensjonistforbundet om dette, samt innraporterer Mesta 

pensjonistforeningens nye styret. 

 

-Mesta pensjonistforening har fått tilbud fra Pf. om et foredrag i velferdsteknologi for våre 

medlemmer. 

Er det interesse for dette blant våre medlemmer/grupper er det bare å sende en henvendelse til 

styret, så vil vi ta kontakten med Pf. 

 

 

Sak 8. Eventuelt 

 

Styret hadde invitert adm.dir. Kurt Opseth og HR-direktør Per Arne Berge til å besøke vårt 

styremøte. 

Fra Kurt fikk styret som vanlig en grundig og grei gjennomgang av Mestas virksomheter pr. 

dato. 

Alltid interessante informasjoner som førte til spørsmålsrunde blant møtedeltakerne. 

Ståa i Mesta er etter det vi forstår tilfredsstillende. 

Vi fikk også muntlig svar på sak. 3. Pr. i dag ønsker ikke Mesta å øke tilskuddet til 

pensjonistforeningen. Dette er noe styret tar til etterretning. 

 

Per Arne, som er styrets kontaktperson i Mesta, viser alltid stor interesse for vårt arbeid i 

pensjonistforeningen. Han er til stor hjelp når vi har behov for bistand på forskjellige 

områder. Foreningens stilling i Mesta er uforandret og fortsatt ønskelig. Mesta vil fortsatt gi 

foreningen de rammebetingelsen vi alltid har arbeidet etter. 

 

Ola Gumdal,sekr. 


